

**NOTICE OF PUBLIC HEARING
IRVINE RANCH WATER DISTRICT**

PUBLIC HEARING ON REDISTRICTING OF THE IRVINE RANCH WATER DISTRICT BOARD OF DIRECTORS DIVISION BOUNDARIES AND DIVISION MAP(S).

NOTICE is hereby given that the IRVINE RANCH WATER DISTRICT (IRWD) will hold a public hearing on the composition of divisions and proposed map(s) in accordance with Elections Code Section 22001. The purpose of the hearing will be to invite and solicit public comment on the draft division maps which are being published by the District prior to the IRWD Board of Directors considering adoption of a new division map.

The draft division maps to be discussed at the hearing will be published and made available at www.irwd.com/about-us/district-election-process.

Election Code Section 22000 requires IRWD to adjust division boundaries after each federal decennial census, and using that census as a basis, adjust the boundaries of its Board of Director divisions so that the divisions are, as far as practicable, equal in population and in compliance with Section 10301 of Title 52 of the United State Code. Additional information on IRWD's redistricting process and/or the public hearing may be obtained by contacting Leslie Bonkowski, District Secretary at (949)453-5312 or on the IRWD Web site located at www.irwd.com/about-us/district-election-process.

The Board of Directors of IRWD will hold the hearings on the following Monday evenings at 5:00 p.m. or as soon after 5 p.m. as is reasonably practicable, in the Board Room of the offices of IRWD located at 15600 Sand Canyon Avenue, Irvine. Dates of the public hearings and potential hearings, if needed, are as follows:

Scheduled Public Hearings:

January 24, 2022
February 7, 2022

Potential Public Hearing If Needed:

February 28, 2022

Dated: January 9, 2022
January 16, 2022



Leslie Bonkowski, District Secretary,
IRVINE RANCH WATER DISTRICT
and the Board of Directors thereof

公聽會通知

IRVINE RANCH WATER DISTRICT

爾灣牧場水利局

關於Irvine Ranch Water District (爾灣牧場水利局)委員選區重劃及地圖公開聽會

特此通知，爾灣牧場水利局(IRVINE RANCH WATER DISTRICT, IRWD) 將根據《選舉法》第 22001 條就選區劃分和擬議之地圖舉行公開聽證會。聽證會的目的是在IRWD 董事會考慮採用新的選區地圖之前邀請和徵求公眾意見。

將在聽證會上討論的分區地圖草稿將在 www.irwd.com/about-us/district-election-process 上公佈並提供。

選舉法第 22000 條要求 IRWD 在每次聯邦十年一次的人口普查後調整分區邊界，並以該人口普查為基礎，調整其董事會選區的邊界，以便在可行的情況下，分區在人口和合規性方面是平等的符合美國法條第 52 篇第10301節。如需有關 IRWD 重新劃分選區程序和/或公開聽證會的更多信息，請致電(949)453-5312 聯繫區秘書 Leslie Bonkowski或到 IRWD 網站：www.irwd.com/about-us/district-election 查詢。

IRWD 董事會將於下週一下午 5時 舉行聽證會，或在下午 5 時後儘快 在合理可行的情況下，在位於15600 Sand Canyon Avenue, Irvine 的 IRWD 辦公室 的董事會會議室舉行。如有需要，公開聽證會和潛在聽證會的日期如下：

預定的公開聽證會：

2022 年 1 月 24 日
2022 年 2 月 7 日

如果需要，可能舉行公開聽證會：

2022 年 2 月 28 日

日期：2022 年 1 月 9 日
2022 年 1 月 16 日



Leslie Bonkowski，地區秘書，
爾灣牧場水域
及其董事會